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Referat af Danmarks Naturfredningsforening Fanø’s 

årsmøde den 7. november 2022 
 

1. Valg af dirigent og referent 

Bestyrelsen foreslog Christina Løjtnant som dirigent.  

Christina Løjtnant blev valgt.  

 

Dirigenten konstaterede, at årsmødet var lovligt indkaldt på trods af, at 

årsmødet, på grund af folketingsvalget, blev flyttet fra den 1. november til 

den 7. november.  

 

Bestyrelsen foreslog Monica Stoye som referent.  

Monica Stoye blev valgt.  

 

2. Bestyrelsens årsberetning 

Formand Britt Schak Hansen fremlagde bestyrelsens beretning.  

 

Årsmødet drøftede beretningen med vægt på følgende temaer: 

• Idéhøringen af Lycium-projektet ved Fanø Bad. 

• Testmøllerne ved Vadehavet og DNs generelle holdning til møller på 

land. 

• Hotelprojektet i Rindby, borgerinddragelsesprocessen og DN Fanøs to 

bekymringsmøder. 

• Turisme. 

• Dialogen med Fanø Kommune og med byrådspolitikerne. 

 

3. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

• Tre bestyrelsesmedlemmer for tre år:  

o Poul Holst Johansen og Aase Jepsen ønskede genvalg. 

o Herdis Enggård Poulsen ønskede at træde ud af bestyrelsen. 

o Karen Jeppesen tilbød sit kandidatur. 

o Poul Holst Johansen, Aase Jepsen og Karen Jeppesen blev 

valgt.  

• To suppleanter for et år: 

o Bestyrelsen foreslog Anne Mette Ibsen og Anne Grete Aagaard. 

o Ingen yderligere kandidater. 

o Anne Mette Ibsen og Anne Grete Aagaard blev valgt.  

 

4. Forslag fra medlemmerne 

Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne.  

 

5. Eventuelt 

Følgende emner blev drøftet:  

• Fanø Kommunes ageren omkring Lycium og hotelprojektet, og DN 

Fanøs handlerum i forhold til dette.  

• Nyhedsbrevet. Formanden sender et link til mødedeltagerne.  

• Turismens pres på Fanøs beskyttede natur, fuglebestand og 

befolkningens tålmodighed.  

• DN Fanøs image; muligheden for at være positiv, når krisen kradser.  

 


